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Referat bestyrelsesmøde 01.05.2017 kl.19.30

Tilstede:  Henning 107, Michael 207, Thomas 113, Vivi 205. Fraværende: Michael 405

Dagsorden:
Generalforsamling 2017
Møde med Fredensborg Kommune
Gartnerarbejde
Havedag d. 07.05.2017 kl. 09.30 mødes i 107
Regnskab / Nets - det er meget problematisk m Nets!!!!
Asfaltering af P plads i 400 rækken er bestilt
Eventuelt

1.  Formanden redegjorde for at det havde været en god generalforsamling.
Samtlige bestyrelsesposter er nu fordelt.
Jvf. den ekstraordinære generalforsamling, er det nu vedtægter fra 28.12.2005 der pt. er gældende
for GF-Hasselhøj.

2.  Formanden har deltaget i 2 møder i Fredensborg kommune. Det første var drejede sig om ind-
kørsler til de enkelte parceller i 100/300 rækken. Andet møde drejede sig om ejerskabet af bedet
ud mod Islandshøjvej. Der eksisterer 2 forskellige sæt matrikelkort, nu forsøger kommunen at få
fremskaffet de tinglyste kort, så ejerskabet kan blive endeligt klarlagt.

3. Gartnerarbejdet er påbegyndt. Der er dog små indkørselsvanskeligheder. Vi har kontakt til gart-
neren. Gartner er ” desværre” kommet til at sprøjte for ukrudt langs samtlige chaussesten.
Havedag er fastsat til søndag den 07.05 kl. 0930, mødested 107.
Derudover er der flere bede ved endegavle, der trænger til trimning i 200/400 rækken
Vivi/Michael undersøger, og melder tilbage inden næste bestyrelsesmøde.

4. Regnskab/Nets.  Der er problemer med at få overdraget administratorrettigheder fra Nets side.
Det undersøges pt. om vi overhovedet har brug for Nets.

5. Asfaltering af P-plads 400-rækken er iværksat og det tilgår snarest hvornår det faktisk finder
sted. Det vil ligeledes blive slået op på websiden.

6. Det blev besluttet at Henrik og Michael i juni måned sætter sig sammen, så vi kan få redesignet
vores website, så den er mere up-to-date, samt en skarpere afgrænsning mellem GF-Hasselhøj
site og AF-Hasselhøj site.

7. Sluttelig talte vi om den desværre lidt negative stemning, der pt. florerer i GF-Hasselhøj.
Meget skyldes nok forskelligt syn på kommunikation og måde at give udtryk for sin mening på.
Men bestyrelsen er enige om, at vi nu må se fremad og være opmærksom på fremtidig kommuni-
kation, samt evt. finde måder til at gøre det at deltage i foreningens arbejde mere attraktivt.
Thomas 113 foreslog socialt arrangement, som tidligere har været afholdt, for derigennem at
styrke sammenhold i hele bebyggelsen.

Der indkaldes til nyt bestyrelsesmøde den 13.06.2017 kl.1900 hos Henrik i 106.
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